

December 11, 2023

To: All Pioneer Manor residents, families and substitute decision-makers

Re: Pioneer Manor Update #209

We thank everyone for their continued support and would like to share the following updates:

Outbreak Status

Public Health Sudbury & Districts declared the COVID-19 outbreak in the Park Place Home Area over on December 10, 2023. We ask all families and visitors to the Home to remain vigilant in helping to keep our residents healthy over the holidays. Please delay your visit if you are experiencing any symptoms of respiratory or enteric illness.

Summary of current outbreak status:

Outbreak - Declared Over			
Home Area	Date Initiated	Date Declared Over	Type
Park Place	November 29, 2023	December 10, 2023	COVID-19

Clothing Items

We encourage families who are planning on giving their loved one clothing items for Christmas to have the items labelled prior to wrapping. Christmas labelling request forms are available at the front desk. Please complete this form, put it inside a clear plastic bag with the clothing and drop off at the regular labelling station in the Winter Park. Labelled items will be returned to the front reception desk for pick up. To allow adequate time for staff to label, these forms will be available until December 20, 2023. Please ensure any clothing labelled through this service is picked up from the front desk before December 22, 2023. Any questions regarding this process can be directed to pmcommunications@greatersudbury.ca

As always, please do not hesitate to contact us should you have any questions.

Sincerely,



Aaron Archibald
Director, Long-Term Care Services

c.c.: Councillor René Lapierre, Chair, Community & Emergency Services Committee
Ed Archer, Chief Administrative Officer
Steve Jacques, General Manager, Community Development
Dr. Maurice St. Martin, Medical Director
Andrée Quesnel, Nicole Leclair, Managers of Resident Care
Dianna Foster, Family Council
Maria Aprea, Resident Council

Le 11 décembre 2023

Objet : Deux cent neuvième mise à jour du Manoir des pionniers

À l'attention des résidents du Manoir des pionniers, de leurs familles et de leurs mandataires spéciaux

Nous remercions tout le monde de leur soutien continu et tenons à partager les mises à jour suivantes :

Mise à jour sur l'éclosion

Le 10 décembre 2023, Santé publique Sudbury et districts a déclaré la fin de l'éclosion de COVID-19 dans l'aire résidentielle Park Place. Nous prions les familles et les visiteurs du foyer de continuer à faire preuve de vigilance et de nous aider ainsi à assurer la santé de nos résidents durant la période des Fêtes. Veuillez reporter votre visite si vous éprouvez un symptôme quelconque d'une maladie respiratoire ou entérique.

Sommaire de l'éclosion actuelle :

Éclosion			
Aire résidentielle	Date de la déclaration	Date de la fin	Type
Park Place	29 novembre 2023	10 décembre 2023	COVID-19

Vêtements

Nous encourageons les familles qui prévoient offrir des vêtements à leurs proches à Noël à les faire étiqueter avant de les emballer. Des formulaires de demande d'étiquetage en vue de Noël sont disponibles à la réception. Veuillez remplir ce formulaire, puis le glisser dans un sac de plastique transparent avec les vêtements à étiqueter. Puis, déposez le sac au poste d'étiquetage régulier dans le parc d'hiver. Les vêtements étiquetés seront retournés à la réception en vue de leur collecte. Pour donner au personnel assez de temps pour étiqueter les articles, ces formulaires seront disponibles jusqu'au 20 décembre 2023. Veuillez passer prendre les vêtements ainsi étiquetés à la réception avant le 22 décembre 2023. Si vous avez des questions sur ce processus, veuillez envoyer un courriel à pmcommunications@greatersudbury.ca.

Comme toujours, si vous avez des questions, n'hésitez surtout pas à communiquer avec nous.

Sincèrement,



Aaron Archibald
Directeur, Services de soins de longue durée

- c. c. René Lapierre, conseiller municipal et président du Comité des services communautaires et d'urgence
Ed Archer, administrateur en chef
Steve Jacques, directeur général du Développement communautaire
Dr Maurice St. Martin, directeur médical
Andrée Quesnel et Nicole Leclair, gestionnaires des soins aux résidents
Dianna Foster, Conseil des familles
Maria Aprea, Conseil des résidents